

Title (en)  
Hanging sign.

Title (de)  
Hängendes Schild.

Title (fr)  
Enseigne suspendue.

Publication  
**EP 0276590 A1 19880803 (FR)**

Application  
**EP 87402596 A 19871118**

Priority  
FR 8700989 A 19870128

Abstract (en)

Hanging sign consisting of a sheet of flexible material having on at least one of its sides, inscriptions forming the actual sign, the sign being characterised in that the sheet (1) has preferred folding lines (3) formed along lines parallel to the top edge (4) from which the sign is hung, while the structure and/or thickness of this sheet, outside the folding lines, are such that the behaviour of this sheet is such as to encourage it to fold along these preferred folding lines. <IMAGE>

Abstract (fr)

Enseigne suspendue se composant d'une feuille de matériau souple pourvue, sur au moins l'une de ses faces, des inscriptions constituant l'enseigne proprement dite, enseigne caractérisée en ce que la feuille (1) est pourvue de lignes de pliage préférentiel (3) établies suivant des lignes parallèles au bord supérieur (4) de suspension de l'enseigne, la structure et/ou l'épaisseur de cette feuille, en dehors des lignes de pliage, étant telles que cette feuille présente une tenue propre à favoriser son pliage suivant ces lignes de pliage préférentiel.

IPC 1-7  
**G09F 17/00; G09F 7/00**

IPC 8 full level  
**G09F 7/00** (2006.01); **G09F 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G09F 7/00** (2013.01); **G09F 17/00** (2013.01); **G09F 2017/0041** (2013.01); **G09F 2017/005** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 774825 A 19341214 - IMPRIMERIES E CHAMBRELENT E T
- [A] FR 1531100 A 19680628
- [A] US 2506209 A 19500502 - GLASS MARGARET C
- [A] US 4434570 A 19840306 - ROOS JOHANNES [NL]

Cited by  
EP0738996A1; BE1009339A3

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0276590 A1 19880803**; FR 2610127 A1 19880729; FR 2610127 B1 19890728

DOCDB simple family (application)  
**EP 87402596 A 19871118**; FR 8700989 A 19870128